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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over een
megakippenfarm. (Ingezonden
27 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «Wakker dier strijdt
tegen megakippenfarm»?1

Deelt u de mening dat stallen die
voor 2003 geen legale status hadden
niet in aanmerking kunnen komen
voor een uitzondering op het
Legkippenbesluit uit 2003? Zo nee,
waarom niet?

1 Agrarisch Dagblad, 25 augustus 2009:
«Wakker Dier strijdt tegen megakippenfarm».

Is het waar dat conform het
Legkippenbesluit uit 2003 alleen
legbatterijen gehuisvest mogen
worden die voor 2003 bestonden?
Zo ja, deelt u de mening dat de
stallen die in 2002 in Groesbeek
gebouwd werden geen legale status
hadden en dus geen uitzondering
kunnen vormen op het
Legkippenbesluit?
Zo nee, waarom niet?

3
Bent u bereid eventuele
vergunningverlening nietafte
wachten, maar in een vroeg stadium
duidelijkheid te verschaffen over de
(on)mogelijkheid van een eventuele
nieuwe vergunning? Zo ja, op welke
termijn en wijze? Zo nee, waarom
niet?

4
Deelt u de mening dat slepende
uitbreidingsverzoeken in geval van
onhaalbaarheid in een vroeg stadium
zouden moeten worden afgewezen?
Zo nee, waarom niet?
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